
Rapport fra møte i PSIs styrkomité 17‐18 november 2015 

Møtet ble som vanlig holdt i ILO‐bygget i Geneve. De nordiske medlemmene av styrkomitéen, Jarkko 

Eloranta og Veronika Magnusson var begge tilstede. Observatører fra Norden var; Merja Launis‐

Ahtiainen, JHL, Dan Nielsen, Vision, Anders Jonsson, Kommunal og Kjartan Lund (NOFS). Isolde 

Kunkel‐Weber ledet møte første dag i Dave Prentis’ fravær. Møtet åpnet med et minutts stillhet til 

minne om terror‐ofrene i Paris. 

Uttalelser: 

Styrkomitéen godkjente to uttalelser, en om terrorisme og en om handelsavtalen TPPA (Trans Pacific 

Partnership Agreement. Uttalelsene kan leses her; http://www.world‐psi.org/en/psi‐condemns‐

violent‐attacks‐paris (Terrorisme) og her; http://www.world‐psi.org/en/emergency‐resolution‐

response‐release‐trans‐pacific‐partnership‐agreement‐text (TPPA). 

Generalsekretærens rapport. 

Rosa Pavanelli la fram generalsekretærens rapport. I sin rapport la hun hovedvekt på arbeidet PSI har 

gjort med handelsavtaler, rettferdige skatter og FNs sosiale utviklingsmål. Dette er områder som 

kommer til å være sentrale også neste år. Hun kunne også presentere en ny medarbeider som skal 

jobbe med Lokal og Regional forvaltning. Denne sektoren har vært uten en egen medarbeider i 

lengre tid. Daria Cibrario heter den nye medarbeideren. 

Fra NOFS’ side tok Jarkko opp Faglige Rettigheter (også utover streikeretten) og Helse‐ og 

sosialsektoren som områder det er nødvendig å prioritere høyere i året som kommer, enn det som 

har vært tilfelle inneværende år. Samtidig pekte han på at når det gjelder Lokal og Regional 

forvaltning er det nødvendig å drive arbeid overfor områder som er kvinnedominert og ikke bare 

fokusere på mannsdominerte områder som energi, avfall og vann. Som eksempel nevnte han de som 

jobber med mottak av flyktninger som opplever et særlig stort arbeidspress i disse dager. 

PSI’s plassering og status i Frankrike og Sveits. 

PSI har siden de flyttet fra London i 1982 vært registrert som organisasjon i både Sveits og Frankrike, 

mens kontoret hele tiden har ligget i Ferney‐Voltaire på den franske siden. Dette ble besluttet på 

kongressen i desember 1981. PSI har også bankkonti i begge land. Det at man både er registrert i 

Sveits og Frankrike førte til uklarheter i forbindelse med den tidligere generalsekretærens avgang i 

2012. Samlet gjør disse problemstillingene at man nå setter ned en arbeidsgruppe som skal utrede 

ulike problemstillinger. Det virker som det er ganske kompliserte juridiske problemstillinger knyttet 

til saken. Arbeidsgruppen skal legge fram et forslag til løsning på eksekutivkomitéens møte i mai 

neste år. 

Økonomi. 

Styrkomitéen godkjente et budsjett for 2016 som innebærer et underskudd på 123.600€. Dette 

budsjettet innebærer blant annet at man skal ansette en ny administrativ person, noe som er 

nødvendig av hensyn til Kongressen i 2017 som skal være i Géneve. 

Kongressen 

Vedtektsarbeidsgruppen hadde møte på morgenen før styrkomitéens møte startet. I den muntlige 

rapporten kom det fram at det er 8 områder man ønsker å se nærmere på. Det vil bli sendt ut en 

oversikt over disse områdene, samt hva som krever endringer i vedtektene og hva som kan gjøres 

ved endringer i bilagene. 


